
Ulvilan valtuusto 19.4.2022 
 
Valtuustoaloite Toivolantie kaavoittamisesta ja sen jälkeen 
hulevesiviemäröinnin- ja kadun rakentamisesta. 
 
Ulvilassa olevissa valmiiksi rakennetuilla asuinalueilla ei pitäisi 
olla avo-ojia, jotka eivät johda mihinkään ja niissä vesi jää 
makaamaan ojiin ja sitä kautta tonteille. 
Vaikka tällä hetkellä tie on Toivolantien hoitokunnan, heillä ei ole 
mahdollista itse johtaa hulevesiä mihinkään. Tämä vaikuttaa 
asuntojen myyntiin ja kuntoon, kun hulevedet on ongelmana. 
 
Henkilö joka siellä kulkee ei tiedä tämän olevan yksityistie, vaan 
sysää laiminlyönnin kaupungin syyksi eikä varmasti halua ostaa 
tai muuttaa tälläiselle alueelle. 
 
Kaavoittamalla ja tiealueen lunastuksella saadaan asia hoidettua 
nykypäivän mukaiseksi ja kunnallistekniikalla varmistetaan alueen 
toimivuus. 
 
Tätä asiaa on käsitelty jo vuodesta 2006. 
Joten esitän Ulvilan kaupungin tekevän Toivolantien alueelle 
kaavoituksen ja lunastuspäätöksen vuoden 2022 aikana ja 
hulevesiverkoston ja kadun rakentamista mahdollisimman pian. 
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